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1. Mutual fund performance has a strong positive relation with net fund flows, but it is important to study the patterns of inflows and outflows separately to gain more detailed insights.
2. Individual investors' mutual fund share redemption decisions are influenced by a range of factors, including past performance, potential future tax liabilities, and investment costs.
3. Tax-sensitive investors may focus on fund characteristics that provide information regarding future distribution policy, while investment costs can have both positive and negative effects on inflows and outflows.
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Appears moderately imbalanced: The article provides some useful information, but is missing several important points or pieces of evidence that would be required to present the discussed topics in a balanced and reliable way. You are encouraged to seek a more balanced perspective on the presented issues by exploring the provided research topics and looking at different information sources.
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该文章主要探讨了个人投资者对共同基金的流动性，以及这些流动性与基金特征（如过去表现、潜在未来税收负担和投资成本）之间的关系。然而，该文章存在一些偏见和不足之处。

首先，该文章只研究了1991年至1996年期间的数据，可能无法反映当前市场情况。其次，该文章没有考虑到其他因素对投资者决策的影响，例如市场情绪、宏观经济环境等。此外，该文章没有提供足够的证据来支持其主张，并且可能存在选择性报道和片面观点。

另外，该文章似乎忽略了风险管理方面的问题。共同基金是一种集合投资工具，可能存在风险分散不足或者基金经理能力不足等问题。如果投资者只关注过去表现而忽略了风险管理方面的问题，则可能会导致投资风险增加。

最后，在呈现双方观点方面，该文章似乎更倾向于强调个人投资者对基金表现的追逐行为，并没有充分考虑到其他因素对决策的影响。因此，在评估共同基金投资时，需要综合考虑多种因素，并注意到潜在的风险。
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· Current market conditions

· Other factors influencing investor decisions

· Evidence supporting the claims

· Risk management issues

· Other factors affecting investment decisions

· Potential risks involved in mutual fund investments
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